

the release form:

The performance named I X U involves total confrontations between the artist Gyula Noesis and two volunteers proposed by the host. These encounters, psychical as much as physical, will only be of any interest in the extent that they allow themselves to be mutually offensive (without necessarily being so), that is to say, there must be no concern about legal proceedings. That's why you are requested to sign the following release form.

I, the undersigned \_\_\_\_\_,  
born in \_\_\_\_\_  
on \_\_ / \_\_ / \_\_\_\_ and therefore adult, declare:

- to be physically healthy, to be in full possession of my intellectual means;
- to be aware of the vehemence of the performance named I X U;
- willing to be a part of it without being under any pressure;

and commit myself to:

- renounce to any legal proceedings against the artist Gyula Noesis and/or the host of his performance, and this for an unlimited time period, regardless of the contents — auditory, olfactory, gustatory, tactile, visual and moral — of the performance which I prepare myself to take part in, named I X U and organized by \_\_\_\_\_ on \_\_ / \_\_ / \_\_\_\_ in \_\_\_\_\_ at \_\_\_\_\_, located \_\_\_\_\_;
- authorize the diffusion in all forms of the video and photographic pictures that will be taken/recorded during the happening of the above-mentioned performance.

Full name and dated signature:

la décharge :

La performance nommée I X U comporte deux confrontations totales entre l'artiste Gyula Noesis et des volontaires proposés par ses organisateurs. Ces rencontres, psychiques autant que physiques, n'auront d'intérêt que si elles pourront se permettre d'être mutuellement offensantes (sans devoir nécessairement l'être), c'est-à-dire n'ayant à craindre d'entraîner des poursuites en justice. C'est la raison pour laquelle tu es prié(e) de signer la décharge ci-dessous.

Je, soussigné(e) \_\_\_\_\_,  
né(e) à \_\_\_\_\_  
le \_\_ / \_\_ / \_\_\_\_ et par conséquent majeur(e), déclare :

- être physiquement sain(e), en pleine possession de mes moyens intellectuels ;
- avoir connaissance de la véhémence de la performance nommée I X U ;
- vouloir y participer sans y être contraint ;

et m'engage à :

- renoncer à toute poursuite judiciaire à l'encontre de l'artiste Gyula Noesis et/ou des organisateurs de sa performance, et ce sans notion de délai, quels que soient les contenus — auditifs, olfactifs, gustatifs, tactiles, visuels et moraux — de la performance à laquelle je m'apprete à participer, nommée I X U et organisée par \_\_\_\_\_ le \_\_ / \_\_ / \_\_\_\_ à \_\_\_\_\_ au/à la \_\_\_\_\_, situé(e) \_\_\_\_\_ ;
- autoriser la diffusion sous toutes formes des images vidéo et photographiques qui seront enregistrées pendant le déroulement de la susmentionnée performance.

Nom, prénom et signature datée :